

FAU-møte Minde skole	
Referat	Tid: 04.03.2025 klokka 18.00 Sted: Personalrommet Minde skole

Møtedeltakere				
Klasse	Representant	Til stede	Vararepresentant	Til stede
1a	Bjørnar Ystad (Trivselsgruppa) b-yst@online.no	x	Ida Lervik Midtbø ida.midtbo@gmail.com	
1b	Jannicke Grimstad (Trafikkgruppa) jannicke.grimstad@gmail.com	x	Kristoffer Hammer kris_hammer@hotmail.com	
2a	Mads Rasmussen (Trivselsgruppa) mads.vinje.rasmussen@outlook.com			
2b	Agnete Helene Matre (Trafikkgruppa) Agnetehelene@gmail.com	x		
3a	Arizona Inez Chelsea Frisch arizona_chelsea@hotmail.com			
3b	Anna Muter annamuter2012@hotmail.com			
4a	Pål-Stian Misje (17. maigruppa) palstian@gmail.com	x	Jørgen Seljenes Jorgen.seljenes@gmail.com	
4b	Arvid Vasstrand (17. maigruppa) avasstrand@hotmail.com		Marta Gjerdaaker Marta.gjerdaaker@gmail.com	
5a	Anna Muter (Trafikkgruppa) annamuter2012@hotmail.com		Eivind Hermansen eivind.m.hermansen@gmail.com	
5b	Elisabeth Berg Pettersen (Trivselgruppa) elisabeth.berg.pettersen@gmail.com	x		
6a	Marta Gjerdaaker (17. maigruppa) Marta.gjerdaaker@gmail.com	x	Åse Ynnesdal-Jetmundsen aseyjet@outlook.com	
6b	Stig Hausberg (17. maigruppa) Stig.hausberg@gmail.com	x	Marc Niere M_niere@gmx.de	
7a	Hans Skretting (Trafikkgruppa) hans.skretting@gmail.com	x	Ben Nation nationben@gmail.com	
7b	Renate Hjelleseth (Trivselsgruppa) rhjelleseth@gmail.com	x	Caroline Power carpower@gmail.com	
	Rektor Susanne Gade Utne Susanne.utne@bergen.kommune.no	x		

Styret i FAU Minde skole:

Elisabeth Berg Pettersen – Leder

Marta Gjerdaaker – Nestleder

Jannicke Grimstad – Kasserer

E-postadresse styret: fau.minde.skole@gmail.com

Sak		Diskusjon	Ansvarlig
1	Rektors punkt	Rektor tok med FAU på befaring i skapene i gangen der masse utstyr for bruk i Fysisk Aktiv Læring (FAL) er lagret. Utstyret er betalt med midler fra programmet som skolen er en del av og er mye i bruk.  	

		Helseverngodkjenning: Det kan visstnok ta tid å få denne godkjenningen. Tilsyn er planlagt i april. Skolen har ikke informasjon om hva som gjenstår for å få på plass helseverngodkjenning. Rektor undersøker om det er gitt beskjed fra SFO om at elever ikke får gå inn på skoleplassen før klokka 08:30. Elever blir per nå stående utenfor gjerdet og dette skaper mindre oversiktlig trafikksituasjon. 100-årsmarkering: Skolen har laget et forslag til ramme for 11. juni. SFO åpner kl. 08.30 Skoledagen starter kl. 13.00 Åpning av 100-årsmarkeringen kl. 16.00. Tale og introduksjon til innhold. Sang? Skolekor? Aktiviteter i klasserom kl. 16.30 – 18.00 Avslutning av dagen kl. 18.00 med konsert, skolekorps og skolesang. Gymsalen vil bli brukt som kafe, 6.trinn har ansvar for dette siden de har mat og helse som fag. Rektor undersøker om SFO kan være åpen for alle på småtrinnet denne dagen, både de som har SFO-plass og de som ikke har det. Mobilhotell er innført på skolen. Dette fungerer fint. Rutiner for innlevering og utlevering er ulikt for klassene. Rektor undersøker hvordan oppbevaring i SFO-tiden løses. Det bør ikke oppbevares kasser med mobiltelefoner uten tilsyn.	
2	Gjennomgang av årshjul	Saker i årshjulet følges opp av de enkelte undergrupper. Årshjulet legges på skolens nettside.	
3. Status undergrupper			
3.1	Trivselsgruppen	Skitur for 6. trinn henger i en tynn tråd på grunn av snøforhold på Kvamskogen. FAU vurderer vær-situasjonen ca. en uke før 18. mars og vurderer om bussen skal avbestilles. Bussen kan eventuelt bestilles til en annen tur senere på året, eller så kan 6. trinn få bruke pengene til annen aktivitet.	
3.2	Trafikkgruppen	Trafikkgruppen har etterspurt informasjon fra Bergen kommune om fortausløsning i Fredlundveien. Agnete sjekker om hun kan finne ut av hvem som er kontaktperson i Bergen kommune for denne saken. Trafikkgruppen jobber videre med: - Krysset der Grønnestølsveien går opp fra Fjøsangerveien er skummelt, gangfelt helt nede ved veien bør flyttes lenger opp - Kryssing av vei ved bybanestoppet, her er det mye villkryssing over veien, for å unngå den «lange» veien rundt via to kryssinger. Er det aktuelle	

		løsninger som ligner mer på løsningen da den midlertidige gangbroa var der? - Gjennomgang av Hjertesoneområdet og dropp av løsning	
3.3	17. mai-gruppen	17. mai-gruppen har hatt møte. Arbeidsfordeling er startet. Nytt møte neste uke med klassekontakter.	Marta
4	Budsjett og regnskap	Det er per nå kontroll på at utgifter ikke overstiger midlene som FAU har tilgjengelig. FAU bør prøve å tjene litt mer på 17.mai-arrangementet enn tidligere.	
5	Eventuelt		
6	Avtale neste møte	Tirsdag 01. april. Fast møtedag er første tirsdag i måneden, med mindre den er i en ferie eller på en fridag. Marta sender påminnelse før møtet.	Marta